
   Program 16. zasedání zastupitelstva MČ Opava – Suché Lazce 
konaného dne 21. 11. 2024 v 18:15 hod.

1/16 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/16 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/16 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/16 Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 

03. 09. 2024
5/16     Zpráva starosty o činnosti obce
6/16 Oprava vjezdu v centru obce
7/16 Různé

Závěr

Přítomni dle prezenční listiny: 9
 
1 / 16 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce

- Starosta  obce  zahájil  zasedání  zastupitelstva  MČ  Suché  Lazce  ve  smyslu  §  92 
odstavce 1 zákona číslo 128/2000 Sbírky, o obcích a v souladu s článkem 9 odstavce 
1  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy  zahájil  16.  zasedání 
Zastupitelstva  městské  části  Opava  –  Suché  Lazce.  V souladu  s  §  93  odstavce  
1 zákona o obcích informoval o místě, době a navrženém programu připravovaného 
zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce městské části Opava – Suché 
Lazce, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů.

- Taktéž konstatoval, že na dnešním zasedání nejsou přítomni – Mgr. Jiří Friedel (řádně 
omluven),  a  Bc.  Aleš  Žídek  (řádně  omluven).  Konstatoval,  že  se  jedná  o  řádné 
zasedání  zastupitelstva,  které  bylo  svoláno  a  vyhlášeno  dle  Jednacího  řádu 
Zastupitelstva statutárního města Opavy. Zápis z minulého jednání zastupitelstva byl 
podepsán určenými ověřovateli  a  proti  tomuto nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Proto se zápis pokládá za schválený. 

- Dále starosta informoval, že zastupitelstvo bude nahráváno jako audio záznam, který 
bude umístěn na webových stránkách městské části Opava – Suché Lazce.

- Pokud  subjekt  údajů,  tj.  fyzická  osoba,  k níž  se  osobní  údaje  vztahují,  žádá  o 
vypuštění  osobních a  citlivých údajů  dle  zákona o ochraně  osobních údajů,  nechť 
uplatní své právo dle poučení starosty obce před zahájením zastupitelstva. 

- Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2 / 16 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. V rámci programu starosta navrhl přesunout bod 6. – Oprava vjezdu v centru 
obce před bod 5 Zpráva starosty o činnosti obce.

Nově tedy program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce je schválen v této podobě: 
1/16 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/16 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/16 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce



4/16 Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 
03. 09. 2024

5/16     Oprava vjezdu v centru obce
6/16 Zpráva starosty o činnosti obce
7/16 Různé

Závěr
- Zastupitelé souhlasí: 9, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

3 /14 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu ze zasedání zastupitelstva 
MČ Suché Lazce

- Zápisem byla pověřena pí Zuzana Kubicová
- Ověřovateli byli zvoleni Ing. Petr Žůrek a David Vavrečka
- Zastupitelé souhlasí: 9, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

4 / 16 Kontrola usnesení ze dne 14. 11. 2024
- Starosta obce informoval zastupitele o plnění usnesení ze dne 14. 11. 2024. Usnesení 

je průběžně plněno.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

5/ 16 Oprava vjezdu v centru obce
- Starosta informace zaslal zastupitelům mailem. 
- Starosta  sdělil,  že se jedná o poslední  místo v centru obce,  které potřebuje nutnou 

opravu.
- Starosta sdělil, že tuto opravu již plánujeme dlouho a byl by rád, kdyby  se oprava v 

tomto roce uskutečnila. 
- Starosta  oslovil  tři  subjekty,  které  oslovujeme  v  rámci  výběrových  řízení  a  to: 

Technické služby Opava, Zdeňka Kokyho mladšího a Jana Víchu, přičemž z důvodů 
velkého  vytížení  při  odstraňování  povodňových  škod  se  omluvili  jak  Technické 
služby, tak Jan Vícha. Cenovou nabídku dodal Zdeněk Koky mladší a cenová nabídka 
činí 551 200 Kč. Cenovou nabídku zaslal starosta v e-mailu. V příloze e-mailu také 
zaslal smlouvu o dílo, kterou je třeba na jednání zastupitelstva schválit. 

- Starosta dále informoval, že oprava bude spočívat v odstranění současného povrchu. 
Kostky,  které  tam nyní  jsou  ve  vlastnictví  majitelů,  se  vracejí.  Oprava  spočívá  v 
položení  nové  dlažby  HOLLAND  a  také  odvodnění  celého  vjezdu  do  dešťové 
kanalizace, jelikož při velkých deštích teče mnoho vody z dvorů ve vjezdu. Musí se 
také odstranit železné traverzy u moštárny, které kdysi sloužily jako držák pro sušení 
hasičských hadic. 

- Starosta dále sdělil, že pan Koky na realizaci potřebuje 14 dní. V případě, že by se 
razantně změnila předpověď počasí a to tak, že by mělo začít sněžit a mrznout na delší 
dobu, tak bychom smlouvu nerealizovali a vrátili bychom se opětovně k soutěži na 
jaře 2025. 

- Ing. Petr Žůrek se dotázal na obrubu u cesty, zda je připravena před opravou vjezdu.
- Starosta sdělil, že je nová 
- P. Josef Doboš se dotázal, proč se tato akce plánuje před koncem roku.



- Starosta  sdělil,  že  dokončení  opravy  vjezdu  přislíbil.  Záleží,  zda  se  zastupitelstvo 
shodne, že začneme dělat vjezd ještě v letošním roce, anebo celou akci odložíme na 
jaro příštího roku a oslovíme více firem.

- Starosta dále sdělil, že může ještě letos opět oslovit více firem s garancí cen do jara 
příštího roku a zastupitelstvo se bude moci rozhodnout z více nabídek.

- Starosta telefonicky oslovil pana Aleše Žídka pro porovnání ceny.
- Starosta navrhl bod odložit.

            Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

6 / 16 Zpráva starosty o chodu obce.
- Starosta obce sdělil, že půlka volebního období je za námi a proto udělal bilanci, co 

vše se za tuto dobu v obci podařilo. Souhrnnou zprávu si mohou občané poslechnout 
v audio verzi na webových stránkách obce www.suchelazce.cz

- Starosta  sdělil,  že  Technické  služby  Opava  a.s.  dokončili  chodník  podél  ulice 
Přerovecká a opravily se všechny vjezdy. Ještě se musí dodělat vjezdy na Přerovecké 
118, 114 a, 112, 86  

- Starosta informoval o realizaci rekonstrukce zázemí na fotbalovém hřišti. Sdělil, že 
investice bude vysoká, ale nadále spolupracuje s panem Mlýnkem, který rekonstrukci 
zázemí projektuje.

- Starosta  informoval  o  opravě  obrub  podél  ulic  Sedlická,  Ke  Strážnici,  Májová  a 
Střední. Technické služby Opava a.s. budou provádět opravy obrub v etapách. Záleží, 
zda budou mít již více času. 

- Starosta informoval o vybudování splaškové kanalizace na ulici Na Štěpnici. Sdělil, že 
budeme muset našetřit peníze z našeho rozpočtu a přispěje také SMO. Realizace by 
měla proběhnout v roce 2026.

- Dále  starosta  sdělil,  že  slepá  ulice  Na  Pískovně  lze  odkanalizovat  jen 
„přečerpávačkami“, ale ty majitelé domů prozatím nechtějí.

- Starosta  informoval  o  majetkovém  vypořádání  areálu  na  Strážnici.  Bohužel  stále 
neproběhla  schůzka  s majitelem  pozemku  panem  Zíkou,  kterému  bychom  mohli 
nabídnout směnu pozemku za jiný v majetku SMO.

- Starosta informoval o vytvoření lesoparku na Přerovci. 
- Starosta informoval o výsadbě nové zeleně, která bude pokračovat i do budoucna. S 

výsadbou bude pomáhat zastupitel Bc. Aleš Žídek, který je krajinář.
- Starosta sdělil, že oprava všech chodníků na obecním hřbitově se zřejmě nestihne. 
- Starosta informoval o rekonstrukci půdních prostor, která probíhá postupně.
- Starosta  informoval  o  kulturním životě  v Suchých  Lazcích  a  podpoře  spolkového 

života.
- Starosta informoval o změně při podávání žádostí o zřízení kanalizační přípojky, kdy 

si je občané už musí vyřizovat sami na společnosti SMVak a.s. v Opavě.
- Starosta vyzval zastupitele, aby vzali zprávu starosty na vědomí.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

7/16 Různé
- P.  David  Vavrečka  se  dotázal  na  projíždění  těžké  techniky  přes  ulici  Májová  a 

najíždění na chodníky, které se tím ničí.
- Starosta  sdělil,  že  sjedná  schůzku  se  Zemědělským  družstvem  a  problematiku 

projedná.

http://www.suchelazce.cz/


- Starosta pozval zastupitelé na setkání složek, které se uskuteční v pátek 29. 11. 2024 a 
na slavnostní rozsvícení vánočního stromečku v sobotu 30. 11. 2024.

- Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

← Závěr

← In. Petr Žůrek                                          David Vavrečka



U S N E S E N Í
16. zasedání Zastupitelstva městské části Suché Lazce

konaného dne 21. 11. 2024 v 18:15 hodin
v místo konání, Přerovecká 129/68, Suché Lazce

1/16 ZMČ 24 Zahájení zasedání zastupitelstva 

2/16 ZMČ 24 Schválení programu zasedání zastupitelstva městské části
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
Výsledek hlasování: 
Pro:9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

3/15 ZMČ 24 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu
Zastupitelstvo městské části
1. volí
Zapisovatelku zápisu pí Zuzanu Kubicovou ze zasedání
zastupitelstva městské části konaného dne 21. 11. 2024
a ověřovatelé
a) Ing. Petra Žůrka
b) P. Davida Vavrečku 
Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

4/16 ZMČ 24 Kontrola usnesení ze dne 14. 11. 2024
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
Kontrolu usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 14. 11. 2024
Výsledek hlasování: 
Pro: 9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

 5/16 ZMČ 24 Oprava vjezdu v centru obce
Zastupitelstvo městské části
1. odkládá
Opravu vjezdu v centru obce
Výsledek hlasování: 
Pro:9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

6/16 ZMČ 24 Zpráva starosty o chodu obce
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o půlce volebního období
- Informace o dokončených chodnících
- Informace o realizaci rekonstrukce zázemí na fotbalovém hřišti



- Informace o opravě obrub 
- Informace o splaškové kanalizaci na ulici Na Štěpnici
- Informace o plánu na majetkové vyrovnání 
- Informace o lesoparku
- Informace o výsadbě zeleně
- Informace o opravě půdních prostor na obecním úřadě
- Informace o změně podávaní žádosti o zřízení kanalizační přípojky.

Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

7/16 ZMČ 24 Různé

Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o projíždění těžké techniky na ulici Májová
- Pozvání na setkání složek a rozsvícení vánočního stromečku
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0

Usnesení: PŘIJATO

Závěr

Mgr. Petr Orieščík Ing. Václav Skuplík 
Starosta MČ Suché Lazce místostarosta MČ Suché Lazce
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